

March 28, 2023

28 مارس 2023 م

Sub: list of Nominations

الموضوع / قائمة الترشيحات

Please note that the company legal advisor has approved the below list of a new membership terms of Global Financial Investments Holding S.A.O.G

يرجى العلم بان المستشار القانوني للشركة قد اعتمد قائمة المترشحين أدناه لعضوية مجلس إدارة الشركة الدولية للاستثمارات المالية القابضة ش م ع ع لفترة العضوية الجديدة .

Mr. Hassan bin Ehsan bin Naseeb Al-Nasib – Not Independent

الفاضل / حسن بن احسان بن نصيب النصيب – غير مستقل

Experience of more than 37 years with the rank of major general in the Ministry of Defense served as undersecretary of defense and contributed to the establishment of many closed and limited liability companies.

لديه خبرة تزيد عن 37 عاما برتبة لواء في وزارة الدفاع شغل منصب وكيل وزارة الدفاع. وكذلك خبره طويلة في مجال الاستثمارات، حيث ساهم في تأسيس العديد من الشركات المساهمة العامه والمقفلة ومحدودة المسؤولية.

Dr. Mohammed Sulaiman Ahmed Al Houqani - Independent is an investor, scholar, and physician. He did his postgraduate training at the University of Toronto from 2004 to 2010. He also obtained a Master of Public Health degree in 2012. He has accreditations and fellowships from reputed institutions in Canada and USA.

الدكتور محمد بن سليمان بن أحمد الحوقاني - مستقل مستثمر وباحث وطبيب . وقد قام باستكمال دراسته العليا من جامعه تورنتو من عام 2004 م حتى عام 2010 م . كما حصل على درجة الماجستير في الصحة العامة في عام 2012 م . ولديه زمالات من مؤسسات مرموقة من كندا والولايات المتحدة الأمريكية .

Dr. Ismail Ahmed Ibrahim Al-Balushi – Not Independent

الدكتور اسماعيل بن احمد بن ابراهيم البلوشي – غير مستقل

He has a PhD in the banking sector, a master's degree in commercial law, and more than 25 years of diverse experience in management, law, economics, project management, money market, and insurance.

لديه الدكتوراه في قطاع البنوك، ماجستير في القانون التجاري، أكثر عن 25 سنة خبرة متنوعه في الإدارة، القانون، الاقتصاد، إدارة المشاريع، وسوق المال والتأمين .

Mr. Zaki Hassan bin Ehsan bin Naseeb Al-Nasib- Not Independent

الفاضل / زكي بن حسن إحسان النصيب – غير مستقل حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال عمل لمدة ٢٦ سنة في مجال المالية وإدارة المشاريع .

Master of Business Administration / working more than 26 years in finance and project management.

Mr. Tariq Suliman Ahmed Al-Hoqani – Independent
Bachelor of Business Administration, a businessman with experience in commercial business and has held seats in a number of public shareholding companies.

الفاضل / طارق بن سليمان بن احمد الحوقاني – مستقل
بكالوريوس إدارة الاعمال، رجل أعمال وله خبرة في الأعمال التجارية وقد شغل مقاعد في عدد من الشركات المساهمة العامة.

Mr. Abdullah Humaid Said Al Mamary – Independent
Member of Fund board Management obtained his higher studies from reputed international universities, has experience of over 30 years in areas such as audit, management, and project developments. He sits on several respected national companies working in real estate developments, hospitality, and industries.

الفاضل / عبد الله بن حميد بن سعيد المعمرى – مستقل
عضو مجلس إدارة صناديق وهو حاصل على شهادات عليا من جامعات دولية ولديه خبرة تمتد الى ما يزيد عن ثلاثون عاما في مجالات تدقيق الحسابات والإدارة العليا وتطوير المشاريع، وهو عضو مجلس إدارة مستقل في عدد من الشركات المرموقة تعمل في مجالات التطوير العقاري والتنمية والضيافة والصناعة وعدد من القطاعات.

Awadh bin Mohammed bin Faraj Ba Mukhalif – Independent
He is a Post Graduate of Accounting and Finance from Egypt and the UK and has over 35 years of experience in the Finance and Investment field.

الفاضل / عوض بن محمد بن فرج بامخالف – مستقل
هو خريج دراسات عليا في المحاسبة والتمويل من مصر والمملكة المتحدة، ولديه خبرة تزيد عن 35 عامًا في مجال التمويل والاستثمار

Global Financial Investments Holding S.A.O.G



الشركة الدولية للاستثمارات المالية القابضة ش.م.ع.ع